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Wijkverslag Wijkraad Ommoord 2022 
 

1. Voorwoord door de wijkraad  
Na wekenlang campagne voeren was het dan zover, 20 April 12.30 stadhuis Rotterdam  

beëdiging/ installatie wijkraad Ommoord. ‘s Avonds gevolgd door de eerste vergadering. 

Tijdens de vergadering doelen geformuleerd, taken verdeeld, en de voorzitter gekozen. 

Kijkend naar de samenstelling van de wijkraad Ommoord, dan zie ik een goede afspiegeling van 

de Ommoordse bevolking in de wijkraad zitten vrouwen, mannen, jong, oud, werkzaam, en 

gepensioneerd. 

 

Buiten de vergaderingen om een aantal activiteiten ontplooid. 

-Teambuilding op de blijde wei. 

-Werkbezoek A 16. 

-Informatiemiddagen op de Hesseplaats, winkelcentrum Binnenhof, oogfeest blijde wei en 

bijeenkomsten op twee scholen door twee wijkraadleden. 

-Een informatieavond bij RKC Wion. 

-Duizenden flyers huis aan huis verspreid. 

Dit alles om in het wijkakkoord de opgehaalde vragen, opmerkingen en suggesties te verwerken. 

 

Terugkijkend op de afgelopen periode constateer ik dat deze wijkraad goed naar elkaar luistert, 

goed anticipeert, bereidwillig is, en welwillend. 

Dit alles onder de bezielende aansturing van onze voorzitter. 

Wat mij brengt op de mededeling dat de wijkraad in December 2023 op zoek moet naar een 

andere voorzitter, omdat onze huidige voorzitter een functie heeft aanvaard bij de gemeente 

Rotterdam. 

En een functie bij de gemeente Rotterdam niet verenigbaar is met een lidmaatschap van de 

wijkraad. 

Pauline vanaf deze plaats en namens de voltallige wijkraad, bedankt voor je inzet. 

 

 

De wijkraad van Ommoord bestaat uit een diverse groep van zeven enthousiaste wijkraadsleden. 

Ondanks dat het afgelopen jaar een zoektocht is geweest naar de rol van de wijkraad, heeft de 

wijkraad onder begeleiding van de wijkraadscoördinator en Wijkmanager, mooie resultaten weten 

te boeken. Steeds meer bewoners weten de wijkraad te vinden en schakelen de wijkraad in als 

zij zich niet gehoord voelen door de gemeente. De belangrijkste onderwerpen die in de wijk leven 

zijn opgenomen in het wijkakkoord.  

Reflecterend op het afgelopen jaar, heeft de wijkraad geconstateerd dat het voor bewoners van 

Ommoord ontzettend belangrijk is dat zij regelmatig op de hoogte worden gehouden van 

ontwikkelingen, dat zij hun mening kunnen laten horen en dat er een duidelijke terugkoppeling 

volgt over de besluiten die zijn genomen. De wijkraad is voor haar succes afhankelijk van, hoe 

serieus de gemeente naar de wijkraden luistert.   
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2. Participatie 

2.a. De participatie bevorderen in de wijk en toe zien op de participatie van bewoners, 

maatschappelijke organisaties en ondernemers in het gebied bij de voorbereiding in de wijk bij 

beleid en projecten. 

 

Beleid 

 

De wijkraad heeft een participatieproject uitgevoerd ten behoeve van het wijkakkoord (zie 

verder onder 4). 

 

Speeltuin Boris Pasternakstraat: monitoring op het betrekken van de bewoners bij de inrichting 

van de speeltuin. Het bleek dat niet alle belanghebbenden waren geïnformeerd over de 

participatiemogelijkheden. Op aandringen van de wijkraad is er een flyer verspreid waardoor de 

bewoners en organisaties de mogelijkheid hebben gekregen om (alsnog) zowel fysiek als digitaal 

te kunnen participeren. 

 

Speelplekken Heide en Bessenbuurt: deze waren al aangelegd op het moment dat de wijkraad 

aantrad. De wijkraad heeft veel reacties van bewoners gekregen waaruit bleek dat de participatie 

niet naar wens was verlopen. De reacties zijn doorgezet aan Stadsbeheer en de melders hebben 

een terugkoppeling ontvangen. De Wijkraad heeft de aanleg en renovatie van de speeltuinen in 

heel Ommoord opgenomen in het wijkakkoord. 

 

Buitenruimte: de Wijkraad heeft veel bewoners geholpen met meldingen die ze hebben gedaan 

over de buitenruimte. Meldingen waar geen of onvoldoende reactie op kwam zijn door de 

wijkraad opgepakt en uitgezet via de wijknetwerker of de wijkraadcoördinator. In een aantal 

gevallen hebben wijkraadsleden zelf melding gedaan en deze verder gemonitord. Naar 

aanleiding van de vele meldingen en ontevredenheid over de afhandeling, heeft de wijkraad 

besloten een ongevraagd advies bij de gemeente aan te bieden.  

 

Projecten 

 

Project Romeynshof: de gebiedscommissie had vooraf aan de aanbesteding al de participatie 

uitgevoerd. De wijkraad heeft zich door het projectteam laten informeren over de aanbesteding. 

Eind 2022 werd bekend dat er een ontwikkelaar is geselecteerd voor het project ‘de nieuwe 

Romeynshof’. De wijkraad heeft het projectteam weer uitgenodigd om in februari bij een 

vergadering aan te sluiten om te bespreken hoe de participatie (voor de buitenruimte) 

vormgegeven kan worden.  

 

Project Binnenhof: bewoners betrokken bij de plannen die er zijn bij winkelcentrum Binnenhof. 

Op het moment dat er veel onrust was heeft de wijkraad aangedrongen op het organiseren van 

een bijeenkomst. In de december heeft de wijkraad aan het projectteam verzocht om bewoners 

een update te sturen, ondanks dat er nog geen voortgang in het project was. Bewoners worden 

onrustig op het moment dat het (te) lang stil blijft.   
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2.b. Het inventariseren en formuleren van standpunten die leven in de wijk met betrekking tot 

beleidsvoornemens die impact hebben op de wijk alsmede het bepalen van 

participatiestandpunten namens de wijk over beleidsvoornemens. 

 

‘’Op basis van participatie in de wijk ten behoeve van het wijkakkoord, heeft de wijkraad de 

volgende standpunten die leven in de wijk vastgesteld:  

- De verkeerssituatie in Ommoord is verbeterd. 
- Verbetering van het recreatieve groen. 
- Veiliger samenleven in een schonere en beter onderhouden wijk. 
- Beter wonen voor kinderen en jongeren in Ommoord. 
- Versterking van de kwaliteit van leven (welzijn) in Ommoord.  

Deze onderwerpen zijn opgenomen als de doelen van het wijkakkoord en worden daar nader 

toegelicht.  

 

Verder leeft er in de wijk onrust over de geplande nieuwbouw voor de Binnenhof, Romeynshof en 

Hesseplaats. Bewoners in Ommoord verwachten dat de extra inwoners, extra 

verkeersbewegingen met zich meebrengen waardoor de verkeerssituatie verslechterd.  

 

Bewoners geven ook aan dat zij onvoldoende op de hoogte zijn of worden gehouden over dingen 

die spelen in Ommoord. Er is bij bewoners onvoldoende kennis over de beleidsvoornemens van 

de gemeente, evenementen/activiteiten die plaats vinden in de wijk en over 

participatiemogelijkheden. Bewoners moeten proactief geïnformeerd worden, tussentijds op de 

hoogte worden gehouden en tijdige terugkoppeling ontvangen. Dit kan veel onnodige irritatie bij 

bewoners wegnemen.’’   

3. Adviezen 
Het (on) gevraagd advies geven aan het gemeentebestuur. 

 

De wijkraad Ommoord heeft in zijn eerste jaar, zijnde 2022, op verschillende manieren advies 

gegeven. Uitgangspunt bij het aankaarten van problemen/oplossingen is voor ons dat het op 

een constructieve manier moet gebeuren. Vanaf moment 1 heeft de wijkraad besloten eerst 

alle wegen te bewandelen voordat we een ongevraagd advies uitbrengen gezien dat naar onze 

mening de beste methode is. Het heeft uiteindelijk ertoe geleid dat de wijkraad Ommoord als 

geheel geen officieel ongevraagd advies heeft gegeven aan het college. Dat betekent niet dat 

de wijkraad geen advies heeft gegeven. Er zijn situaties geweest waar de wijkraad serieus heeft 

overwogen om de stap te nemen maar door verschillende vervolgen (de gemeenteraad die het 

probleem al aankaart stad breed met een motie of de reactie van de clusters die voldoende was), 

is het tot nu toe niet nodig geweest om dit te doen. De wijkraad heeft het contact met het 

college/ de clusters van de gemeente zeer positief ervaren. De geluiden die de 

wijkraadsleden hebben opgehaald voor acute problematiek werd goed in behandeling genomen 

en er werd serieus naar gekeken.  

Als succesvoorbeeld heeft de wijkraad in de gang van zaken omtrent de bouwplannen voor 

winkelcentrum Binnenhof de gemeente geadviseerd een actievere houding te nemen in het 

informeren van bewoners en harder achter de initiatiefnemer van het hele plan aan te zitten om 

te zorgen dat er verbetering in komt. Dat is een advies dat goed opgepakt is en waar we nu 

tevreden op kunnen terugkijken. Maar: er mag ook een kritische noot zijn, er zijn ook situaties 
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geweest waarin de wijkraad niet geheel positief is over de reactie die gekomen is op de vragen 

en adviezen. Dat loopt in principe nog en ook daar zal de wijkraad dus eerst uitgebreid beslissen 

in gesprek te gaan voordat we een ongevraagd advies schrijven. Dat is naar ons idee een fijne 

en waardevolle manier van samenwerken. Dat komt natuurlijk wel van twee kanten komen en om 

dit in stand te houden moet het ook echt zo blijven dat de wijkraad/wijkraden serieus worden 

genomen voor de gemeente wanneer zij vragen stellen of een advies geven. Als dat namelijk niet 

zo was waren de wijkraadsleden ook eerder geneigd om een ongevraagd advies te gaan 

schrijven.  

Als wijkraad hebben wij geen lijst bijgevoegd van de (on)gevraagde adviezen en dergelijken 

volgens het format. Het reflecteren op het aantal (on)gevraagde adviezen zegt naar onzes 

inziens niet veel. Het reflecteren op de manier van samenwerken tussen wijkraad en gemeente is 

veel waardevoller.  

 

4. Wijkakkoord  
Het samen met de gemeentelijke organisatie en wijknetwerken vorm geven van de 

wijkakkoorden, het in concept vaststellen van de bij het wijkakkoord horende wijkplannen en het 

monitoren hiervan.  

 

Het wijkakkoord is de basis voor de samenwerking in de wijk.  

Het wijkakkoord bestaat uit een wijkplan. Hier staat wat er volgens de wijk de komende tijd moet 

gebeuren om de wijk beter te maken. En afspraken maken hoe de wijk kan meedoen bij 

stedelijke onderwerpen die te maken hebben met de wijk. 

 

Het wijkakkoord is ook een van de bestaansrechten van een wijkraad. 

Want het wijkakkoord is in feite het boodschappenlijstje dat de bewoners meegeven aan de 

wijkraad, een lijstje met: Wat goed is 

                                                   Wat kan blijven  

                                                   Wat moet er anders 

 

Uiteindelijk is het lijstje tot stand gekomen doordat de bewoners digitaal de gemeentepeiler 

invulde, berichten achterlieten op Facebook, Instagram en e-mail. 

 

Om zoveel mogelijk het lijstje te vullen zijn de wijkraadsleden ook op pad geweest. 

Tijdens de oogstmarkt op de blijde wei, middels een stand met info en een vragenformulier. De 

wijkraad was goed herkenbaar aan de groene Jacks, de opkomst was goed. 

Ook heeft de wijkraad een aantal malen in wisselende samenstellingen de winkelcentra 

Hesseplaats en Binnenhof bezocht om informatie te vergaren, gesprekken te voeren en het laten 

invullen van het vragenformulier. 

Tevens hebben twee wijkraadsleden een tweetal scholen bezocht. 

Ook een bijeenkomst op WION werd druk bezocht. 

Last but not least, hebben de wijkraadsleden gezamenlijk een vijfduizendtal flyers huis aan huis 

verspreid. 
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Al deze inspanningen hebben geleid tot een hoop goede vragen, suggesties, en voorstellen 

welke zullen worden opgenomen in het eerste wijkakkoord van Ommoord. Het wijkakkoord wordt 

gesloten tussen wijkraad en gemeenteraad, wat in de toekomst zal leiden tot een betere 

samenwerking tussen wijkraad, bewoners en gemeentelijke diensten. 

 
Aantallen participatie ten behoeve van wijkakkoord 
 

 

Spontane wijkgesprekken 219  

Bewonersbijeenkomst 40 

Reacties via de mail 20 

Reacties op mijn.rotterdam 3 

Enquêtes op gemeentepeiler 165 

Jongeren/kinderen 58 

  

Totaal 505 

  

 

5. Representatie  
Het namens het gemeentebestuur verrichten van representatieve taken. 

 

In 2022 heeft een van de wijkraadsleden zich beschikbaar gesteld om bloemen te mogen 

bezorgen bij jarige en jubileums. Zo waren er echtparen 60 of 65 gehuwd of jarige van 100 en 

zelfs 105. Bij alle bezoekjes werd het wijkraadslid goed ontvangen met koffie en gebak. Iedereen 

keek uit naar het bezoek en stonden open voor een praatje. 

 

In Ommoord wonen veel ouderen, dus zal de wijkraad ook in 2023 waarschijnlijk veel bezoekjes 

mogen doen. Dit zal dan ook en hoop koffie en lekkers worden. 

 

In totaal zijn er 7 bezoeken gebracht in 2022. 
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Bijlage 1, Bewonersinitiatieven 

 

Bewonersinitiatieven Totaal 

Ommoord, 22-0565 Jubileumboek 50 jaar historie van de Wijktuin           1.200  

Ommoord, 22-0696 Girlsclub Ommoord             941  

Ommoord, 22-0739 Grasfest           1.185  

Ommoord, 22-0786 Het AlleenSamen festival            2.500  

Ommoord, 22-1164 Halloweentocht Kruidenbuurt           1.312  

Ommoord, 22-1196 Ontmoeting met de wijkagenten           2.500  

Ommoord, 22-1355 Halloween en buurtborrel             300  

Ommoord, 22-1367 Karikatuur tekenen Veiligheidsdag             350  

Ommoord, 22-1379 Halloween tocht + chocolademelk           1.100  

Ommoord, 22-1482 Zondagmiddagconcerten in het Ommoordse Veld ( 5 keer!)           4.200  

Ommoord, 22-1260 Leven en laten leven           2.500  

Ommoord, 22-1391 Steuntje in de rug           2.500  

Ommoord, 22-1541 50 tinten grijs             500  

Ommoord, 22-1612 Kerstmarkt           2.450  

Ommoord, 22-1648 Koffie & Kennis ochtenden en Troeptrimmen           2.500  

Ommoord, 22-1659 Opfleuren braakliggend grond           2.029  

Ommoord, 22-1681 Extra gezelligheid tijdens kerstactiviteit           2.500  

Ommoord, 22-1701 Moestuinen in Heide en Bessenbuurt           1.650  

Ommoord, 22-1709 Moestuinen Ommoord           1.600  

Ommoord, 22-1783 Safe Streets Ommoord           1.500  

Ommoord, 21-0758 Huur tuinen Geelkruid              -15  

Ommoord, 21-0792 Halloween Grasbuurt          -2.400  

Ommoord, 21-1073 Zondagmiddagconcerten Ommoordse Veld          -2.741  

          30.161  

 

Bijlage 2, Vaststelling wijkverslag 
 

 

Wijkverslag Ommoord 2022 is vastgesteld in de  
openbare bijeenkomst d.d. 20 februari 2023 
 
 
Rotterdam, 20-02-2023 
 

 
 
 
 
    

 
Laura Scheublin 
Wijkraadcoördinator 


